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 Protokół Nr LXXXI/2023 

z LXXXI sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 30 października 2023 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 18:05 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

   15. Anna Staroszczuk - Luto 

 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 26.09.2023 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca uchwałę nr XXX/245/2020 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 24 listopada 2020 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Gołdap,  

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023– 2040, 

3) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej, ustalenia jej stawki, zarządzenia poboru        

w drodze inkasa, określenia terminów płatności i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej w miejscowości Gołdap oraz określenia 

wysokości dziennych stawek opłaty uzdrowiskowej, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Gołdap opłaty targowej oraz ustalenia 

wysokości i sposobu poboru opłaty targowej, 

7) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

7. Przedstawienie informacji Wojewody Warmińsko–Mazurskiego dotyczącej oświadczeń majątkowych 

Przewodniczącego Rady Miejskiej i Burmistrza Gołdapi za 2022 r. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Gołdapi dotycząca oświadczeń majątkowych radnych               

za 2022 r. 

9. Interpelacje radnych 
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10. Zapytania radnych 

11. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

12. Wolne wnioski 

13. Zamknięcie sesji              

 

Porządek posiedzenia po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przedstawienie informacji na temat działalności Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania "Lider w EGO" 

4. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 26.09.2023 r.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

6. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca uchwałę nr XXX/245/2020 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 24 listopada 2020 r. w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Gołdap,  

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023– 2040, 

3) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej, ustalenia jej stawki, zarządzenia 

poboru        w drodze inkasa, określenia terminów płatności i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej w miejscowości Gołdap oraz 

określenia wysokości dziennych stawek opłaty uzdrowiskowej, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Gołdap opłaty targowej oraz ustalenia 

wysokości i sposobu poboru opłaty targowej, 

7) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze 

inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

9)  rozpatrzenia petycji z dnia 7 lipca 2023 r. 

10)  rozpatrzenia odwołania od rozstrzygnięcia Burmistrza Gołdapi w sprawie uznania protestu wyborczego 

mieszkańców Sołectwa Pogorzel dotyczącego ważności wyborów Sołtysa Sołectwa Pogorzel 

11) rozpatrzenia skargi z dnia 25 sierpnia 2023 r. 

8. Przedstawienie informacji Wojewody Warmińsko–Mazurskiego dotyczącej oświadczeń majątkowych 

Przewodniczącego Rady Miejskiej i Burmistrza Gołdapi za 2022 r. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Gołdapi dotycząca oświadczeń majątkowych radnych               

za 2022 r. 

10. Informacja Burmistrza Gołdapi dotycząca oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Miejskiego w 

Gołdapi oraz kierowników i pracowników jednostek organizacyjnych Gminy Gołdap za 2022 rok 

11. Interpelacje radnych 

12. Zapytania radnych 

13. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

14. Wolne wnioski 

15. Zamknięcie sesji                                                                                               

Do pkt 1 

LXXXI posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński przekazał głos kierownik WGK Pani Magdzie Zymkowskiej. 

Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska przedstawiła pracowników dbających o czystość, zieleń, 

infrastrukturę, infrastrukturę na terenie miasta oraz na terenie wiejskim gminy Gołdap. Z zaangażowaniem  

i sumiennością oddają swojej pracy wszystko. Jest to też również zamiłowanie, więc należą im się za to 

podziękowania.  

http://liderwego.pl/
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Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że wiele osób wspomina o osobach dbających o roślinność 

i czystość na terenie gminy. W związku z tym zostały przygotowane upominkami, wyróżnienia za trud oddany 

w dbałość o wygląd miasta.  

 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w związku z wizytą przedstawiciela Prezesa Zarządu 

LGD „ Lider w EGO” Jarosława Franczuka złożył wniosek o zmianę porządku posiedzenia poprzez zmianę  

pkt. 3 o brzmieniu : „ Przedstawienie informacji na temat działalności Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania 

"Lider w EGO".” I tym samym przesunięcie kolejnych punktów wg numeracji  – zreferuje Prezes Zarządu LGD 

„ Lider w EGO” Jarosław Franczuk.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez zmianę pkt. 3 o brzmieniu: „ Przedstawienie informacji na temat działalności 

Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania "Lider w EGO".” I tym samym przesunięcie kolejnych punktów  

wg numeracji. 

W głosowaniu jawnym głosami 15 za wniosek został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez zmianę pkt. 3 o brzmieniu : „ Przedstawienie informacji na temat 

działalności Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania "Lider w EGO".” I tym samym przesunięcie kolejnych 

punktów wg numeracji 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w związku z wypracowanym projektem uchwały 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji zaproponował zmianę porządku posiedzenia poprzez wprowadzenie 

w pkt 7 podpunktu 9) o brzmieniu: „rozpatrzenia petycji z dnia 7 lipca 2023 r.”. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez wprowadzenie w pkt 7 podpunktu 9) o brzmieniu: „rozpatrzenia petycji z dnia  

7 lipca 2023 r.”. 

W głosowaniu jawnym głosami 15 za wniosek został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez wprowadzenie w pkt 7 podpunktu 9) o brzmieniu: „rozpatrzenia petycji  

z dnia 7 lipca 2023 r.” 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

 

http://liderwego.pl/
http://liderwego.pl/
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w związku z wypracowanym projektem uchwały 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji zaproponował zmianę porządku posiedzenia poprzez wprowadzenie 

w pkt 7 podpunktu 10) o brzmieniu: „ rozpatrzenia odwołania od rozstrzygnięcia Burmistrza Gołdapi w sprawie 

uznania protestu wyborczego mieszkańców Sołectwa Pogorzel dotyczącego ważności wyborów Sołtysa 

Sołectwa Pogorzel. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez wprowadzenie w pkt 7 podpunktu 10) o brzmieniu: „ rozpatrzenia odwołania  

od rozstrzygnięcia Burmistrza Gołdapi w sprawie uznania protestu wyborczego mieszkańców Sołectwa Pogorzel 

dotyczącego ważności wyborów Sołtysa Sołectwa Pogorzel. 

W głosowaniu jawnym głosami 14 za, 1 wstrzymujący się wniosek został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez wprowadzenie w pkt 7 podpunktu 10) o brzmieniu: „ rozpatrzenia 

odwołania od rozstrzygnięcia Burmistrza Gołdapi w sprawie uznania protestu wyborczego mieszkańców 

Sołectwa Pogorzel dotyczącego ważności wyborów Sołtysa Sołectwa Pogorzel.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w związku z wypracowanym projektem uchwały 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji zaproponował zmianę porządku posiedzenia poprzez wprowadzenia 

w pkt 7 podpunktu 11) o brzmieniu: „rozpatrzenia skargi z dnia 25 sierpnia 2023 r.”. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez wprowadzenia w pkt 7 podpunktu 11) o brzmieniu: „rozpatrzenia skargi z dnia 25 sierpnia 

2023 r.”. 

W głosowaniu jawnym głosami 15 za wniosek został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez wprowadzenia w pkt 7 podpunktu 11) o brzmieniu: „rozpatrzenia skargi 

z dnia 25 sierpnia 2023 r.” 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w związku nie było jeszcze informacji z Urzędów 

Skarbowych o analizie oświadczeń zaproponował zmianę porządku posiedzenia poprzez zmianę pkt 10  

o brzmieniu „Informacja Burmistrza Gołdapi dotycząca oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu 

Miejskiego w Gołdapi oraz kierowników i pracowników jednostek organizacyjnych Gminy Gołdap za 2022 rok” 

oraz przesunięcie numeracji wg kolejności. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez zmianę pkt 10 o brzmieniu „Informacja Burmistrza Gołdapi dotycząca oświadczeń 

majątkowych pracowników Urzędu Miejskiego w Gołdapi oraz kierowników i pracowników jednostek 

organizacyjnych Gminy Gołdap za 2022 rok” oraz przesunięcie numeracji wg kolejności. 

W głosowaniu jawnym głosami 15 za wniosek został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez zmianę pkt 10 o brzmieniu „Informacja Burmistrza Gołdapi dotycząca 

oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Miejskiego w Gołdapi oraz kierowników i pracowników 
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jednostek organizacyjnych Gminy Gołdap za 2022 rok” oraz przesunięcie numeracji wg kolejności 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że radny złożył wniosek 25.10.2023 r. o członkostwo 

w 3 komisjach. W związku z tym zaproponował głosowanie w sprawie wyrażenia poparcia członkostwa radnego 

Andrzeja Tobolskiego w Komisji Rewizyjnej; Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie wyrażenia poparcia 

członkostwa radnego Andrzeja Tobolskiego w Komisji Rewizyjnej; Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

W głosowaniu jawnym głosami 6 za, 8 przeciw, 1 wstrzymującym się wniosek nie został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

wyrażenia poparcia członkostwa radnego Andrzeja Tobolskiego w Komisji Rewizyjnej; Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński,  

Marian Mioduszewski, Andrzej Tobolski 

PRZECIW (8) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto,  

Zofia Syperek, Monika Wałejko, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Wawrzyn 

 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy przewodniczący otrzymał już wyrok w sprawie wygaszenia 

mandatu radnego. Powiedział, że skontaktował się w ciągu miesiąca z trzema radcami prawnymi. którzy 

powiedzieli, że nie poddanie pod głosowanie na ostatniej sesji członkostwa radnego w komisjach, jest 

nieprawdziwe i niepotrzebne. Nie ma żadnych regulacji prawnych dotyczących zgłaszania kandydatów  

na członków poszczególnych komisji i wymogu posiadania pięciu podpisów do zgłoszenia takiej kandydatury. 

 

Do pkt 3 

Prezes Zarządu LGD „ Lider w EGO” Jarosław Franczuk przedstawił informacji na temat działalności 

Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania "Lider w EGO".  

/prezentacja w załączeniu/ 

 

Do pkt 4 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu sesji  

z dnia 26.09.2023 r.   

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

26.09.2023 r. 

W głosowaniu jawnym głosami 14 za, 1 wstrzymujący się protokół został przyjęty.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu sesji z dnia 26.09.2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

http://liderwego.pl/
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Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, 

Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

Radna Teresa Dzienis opuściła posiedzenie – godz. 13:50 

 Do pkt 5 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto wziął udział w ślubowaniach, pasowaniach najmłodszych klas w 

szkołach podstawowych oraz przedszkolaków w przedszkolu samorządowym. Szkoła Podstawowa Nr 3 

obchodziła swoje 55-lecie istnienia połączone z Dniem Edukacji Narodowej. Podpisana została umowa na 

budowę sieci wodociągowej w miejscowości Kalniszki. Odbył się szereg spotkań sołeckich dotyczące głównie . 

ustalenia funduszu sołeckiego. Za najlepszy projekt promocyjny - Kartaczewo - gmina otrzymała nagrodę. 

Prowadzony jest nabór wniosków na wymianę źródeł ogrzewania w lokalach mieszkalnych zlokalizowanych w 

budynkach wielorodzinnych na którą została pozyskana kwota prawie 4 000 000,00z ł. Pozyskana została kwota 

ponad 7 000 000,00 zł, na dokończenie budowy Zakładu Przyrodoleczniczego przy uzyskaniu statusu projektu 

niefunkcjonującego, który wydłuży czas realizacji do około 3 lat. Urząd czeka na rozstrzygnięcia sądowe.19 

października została przekazana opinia biegłego do sądu w Białymstoku. Jest to druga opinia opracowana przez 

tego samego biegłego. Trwa analiza zapisów zawartych w tej opinii, gdyż jest zdaniem urzędników niepełna i 

nie została zrealizowana w zakresie zgodnym z postanowieniem sądu. Biegły nie wskazał istotności wad, sposobu 

oraz kosztów ich usunięcia, co jest dokończone, co nie jest, jakie będą koszty i ewentualnie w jaki sposób będzie 

realizowana naprawa. W opinii są też ekspertyzy dostarczone przez byłego wykonawcę, pomijając wnioski, 

wyliczenia konstrukcji i wyniki badań laboratoryjnych sporządzone w opiniach i ekspertyzach na zlecenie gminy. 

Biegły wielokrotnie zaprzecza swoim stwierdzeniom zawartym we wcześniejszej opinii, szczególnie w opinii z 

dnia 1 grudnia 2022 roku nie uwzględniając wad, których istnienie sam podnosił podczas oględzin obiektu. W 

wielu miejscach biegły sądowy wskazuje na liczne wady i prace wymagające dokończenia, mimo, iż wykonawca 

w przedstawionym rozliczeniu przedstawił poświadczenie w 100% ich wykonania. Pewien etap nie został 

skończony, natomiast został zafakturowany i odebrany w odbiorze jednostronnym przez wykonawcę, przez 

inspektora i przez kierownika budowy. W opinii nie zakwestionowano wartości napraw niezbędnych do 

usunięcia wad.  

Radna Teresa Dzienis wróciła na posiedzenie – godz. 13:58 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy jest już dokument, promesa bądź umowę na pozyskane środki w 

wysokości 9 000 000,00 zł na dokończenie Zakładu Przyrodoleczniczego i inwestycje wodno-kanalizacyjne. 

Premier Mateusz Morawiecki obiecał, że gminy do 20 000 mieszkańców  w których frekwencja przekroczy 60%, 

otrzymają granty frekwencyjne na kwotę 2 500 000,00 zł. Zapytać, czy gmina już złożyła aplikację o te środki. 

Tydzień temu w sądzie okręgowym w Suwałkach z powództwa prywatnego burmistrz użył sformułowania,  

że Tobolski donosi do CBA, do innych instytucji. W sprawie przesłuchiwani są mieszkańcy prawie wszystkich 

wsi i są niezadowoleni. Zapytał, na czym posiadł wiedzę i opiera to wiedzę, że radny zawiadomił w jakiejś tam 

sprawie. Zdaniem radnego, nic na ten temat nie wiedział a został naznaczony przez burmistrza podczas 

wypowiedzi sądowej, że donosi i przez to ludzie cierpią.  

Radny Zbigniew Makarewicz opuściła posiedzenie – godz. 14:12 

Radny Marian Chmielewski opuścił posiedzenie – godz. 14:12 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że radny poinformował o tym na korytarzu Urzędu 

Miejskiego. 

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że nigdy w życiu z burmistrzem nie rozmawiał. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że urząd otrzymał informację o przyznaniu środków  

na dokończenie budowy oraz na sieć wodociągowo-kanalizacyjną. Otrzymana informacja jest w takiej samej 

formie, w jakiej dostają wszystkie inne samorządy w Polsce. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w odniesieniu do opinii biegłego burmistrz użył sformułowania 

kontrowersyjne zapisy oraz, że są to oceny biegłego. Przecież nie będzie się podpierał ocenami Pana Marcina 

Bogdana czy Pana Tomasza Luto. Opiera się na tym, co widzi, co wie i na jaki zakres został powołany jako 

biegły sądowy. Na wniosek Centralnego Biura Antykorupcyjnego jest raport i opinia trzech biegłych sądowych 

z dziedziny budownictwa, który również jest niekorzystny dla inwestora, czyli gminy Gołdap. Burmistrz Gołdapi 

zamierza kwestionować wszystkie raporty, opinie, ekspertyzy, to znaczy zdaniem radnego, że po prostu nie zna 

się na prawie. W ocenie radnego, burmistrz Gołdapi kilka miesięcy temu próbował wyłudzić od radnych 

24 500 000,00 zł  oświadczając , że jest tyle błędów na które potrzeba przeznaczyć około 10 000 000,00 zł m. in.  

na wyburzenie i doprowadzenie do właściwego stanu obiekt. Okazuje się, że biegli nie potwierdzają opinii 

burmistrza. Radny również posiada opinię z 19 października i ma zupełnie odmienne zdanie. Uważa i sugeruje, 
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że nie ma konieczności wyburzenia i prac naprawczych za kwotę 9 - 10 000 000,00 zł, o której tu wielokrotnie 

mówił burmistrz i urzędnicy. Zwrócił się do burmistrza, że wypadałoby mieć odrobinę honoru, przeprosić 

wykonawcę, ponieważ naruszył dobra osobiste oraz inspektorów Pana Gierasiemiuka, wypłacić 6 000 000,00 zł, 

uzyskać ugodę pozasądową i załatwić temat jak mężczyzna. A nie iść w zaparte, czekać nie wiadomo na co i 

podważać kolejne ekspertyzy i opinie fachowców w tej dziedzinie. Już siedem lat stoi skorupa, budzi postrach, 

marnieje. Prawdopodobnie wiele tych elementów budowanych będzie jednak podlegało wymianie, po czterech 

zimach to już na pewno niektóre konstrukcje, niektóre elementy, płytki itd. będą do wymiany. Burmistrz miał 3 

lata aby zamknąć temat, dogadać się ze wszystkimi stronami, podpisać porozumienie, ugodę. Burmistrz ze 

wszystkimi idzie na wojnę.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że nie jest od tego aby z kimś się dogadywać, a zwłaszcza 

z wykonawcą, który narobił takiego bałaganu. Zwłaszcza z inspektorem nadzoru, który został zwolniony oraz z 

osobami, które poświadczają nieprawdę w dokumentacji, chcą wyłudzić pieniądze od gminy. Będzie bronić 

gminy, interesów mieszkańców. Dopóki będzie miał argumenty merytoryczne, możliwość walki w sądzie to 

będzie to robił. Zostały zlecone dodatkowe ekspertyzy i będą zlecane na potrzeby rozpraw sądowych.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że jeżeli byłyby jakiekolwiek przesłanki, jakiekolwiek 

nieprawidłowości ze strony wykonawców, czy inspektorów to podejrzewam, że prokuratura i Centralne Biuro 

Antykorupcyjne dawno postawiłoby zarzuty inspektorom, jak i wykonawcy. Burmistrz próbuje zyskać na czasie. 

Błąd pierwotny powstał w Urzędzie Miejskim jako wykonawcy, źle było sformułowane postępowanie 

administracyjne, złe dokumenty podstawione i wina jest po stronie burmistrza o czym mówi raport CBA, 

biegłych sądowych, Urzędu Marszałkowskiego i NIK-u. Wszystkie strony, wszystkie strony postępowania, które 

kontrolowały ten obiekt, tę inwestycję, wskazały na Burmistrza Gołdapi Tomasza Luto jako winnego. Nie zaś 

Pana Gierasiniuka, czy wykonawców, czy Pana Tobolskiego. Wyraził nadzieję, że doczeka się sprawiedliwości, 

a jutro będzie już wyrok o naruszenie dóbr osobistych ze względu na naruszanie dóbr osobistych. 

Radny Zbigniew Makarewicz wrócił na posiedzenie – godz. 14:16 

Radny Marian Chmielewski wrócił posiedzenie – godz. 14:17 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że jeśli chodzi o prawo budowlane i wszelkie złe decyzje 

w kontekście urzędu, czy też do osoby burmistrza niech radny wskaże co złego CBA zawarło w swojej opinii. 

Koszty napraw w kwocie około 10 000 000,00 zł wykazały przetargi a nie urząd. Zapytał radnego, na jaką kwotę 

biegły wskazał naprawy. 

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że biegli nie wykazują żadnych kwot, ponieważ nie do tego byli 

powołani. Byli powołani do oceny stanu faktycznego budowy, co zostało wykonane, co zostało ewentualnie źle 

wykonane, co dobrze, do czego nie mają zastrzeżeń. Jedna konkluzja biegłego sądowego jest znacząca i powinna 

być zrozumiała nawet przez burmistrza. Budowa jest ciągle jeszcze niedokończona, więc trudno ocenić, jakie 

ewentualnie jeszcze sprawy będą do poprawy, co trzeba zmienić, co trzeba dokończyć. Jeżeli burmistrz byłby 

faktycznie dobrym gospodarzem, to 3 lata temu, zaraz po zamknięciu 10 czerwca 2020 roku terenu budowy, 

powinien w ciągu 3-4 miesięcy doprowadzić papiery do ładu, dogadać się z inspektorem oraz z innymi, poprawić 

projekty, dogadać się ze stronami i dzisiaj zakład by funkcjonował. A tak przesuwany będzie o kolejne 4 prawie 

lata jako obiekt niefunkcjonujący, który generuje koszty.  

Radna Teresa Dzienis opuściła posiedzenie – godz. 14:46 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że wykonawca zszedł z tej budowy. Niektóre elementy 

budowy zostały zafakturowane jako elementy skończone, jako praca wykonana a tak nie jest i dlatego są 

kwestionowane. Pod 100% wykonaniem podpisał się pod tym m.in. Pan Gierasimiuk z którym radny proponuje 

się dogadywać, któremu radny proponuje jeszcze pewnie wypłacać jakieś pieniądze, tak samo jak wykonawcom, 

którzy też uczestniczyli w odbiorze jednostronnym. Radny swoimi opiniami determinuje do mocniejszego 

działania. Urząd posiada dokumenty potwierdzające to, że wykonawca zszedł z budowy, bo niby według tego 

projektu, który miał dostępny, nie mógł realizować innych prac. Wykonawca zszedł z budowy, kierownik, 

inspektor budowy wstrzymał prace. Po wstrzymaniu prac można było wykonywać tylko prace zabezpieczające. 

W czasie kiedy już była wstrzymana budowa, wykonawca wykonał szereg innych prac. Szereg innych prac a nie 

prac zabezpieczających na które rzekomo wcześniejszy projekt nie pozwalał. Nie będzie się z nimi dogadywać 

dopóki jasno się nie określą, że chcą współpracować, poprawić to oraz, że poczuwają się do winy.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, jakie będzie stanowisko burmistrza jeżeli Sąd Okręgowy w Białymstoku 

wyda nakaz zapłaty dla wykonawcy, czy będzie podważał wyroki sądowe. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że trzeba czekać werdykt. 

Radna Teresa Dzienis wróciła na posiedzenie – godz. 14:52 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czemu burmistrz przez 3 lata nawet nie chciał rozmawiać i dopiero w 

kilka tygodni temu Pan podjął próbę dialogu z wykonawcami w tym zakresie. Radca prawny Pan Marcin Bogdan 
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doradzał burmistrzowi, że trzeba kwestionować, zaskarżać i podawał jakieś przepisy. W ocenie radnego, ocena 

Pana Marcina Bogdana jest tak fatalna, że ten Pan powinien oddać publiczne pieniądze.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że wielokrotnie były podejmowane próby dogadania się ale 

bez skutku. Urząd posiada dokumentację pozwalającą na obronę.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zapytała, że jeżeli gmina otrzyma statut projektu niefunkcjonującego, 

okres realizacji wydłuży się na około 3 lata to jakie będą warunki, możliwości i inne zobowiązania. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że będą jeszcze określone przez Urząd Marszałkowski, 

natomiast podstawowym warunkiem będzie zabezpieczenie środków. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zapytała, co oznacza zabezpieczenie środków, w jakiej wysokości można 

zabezpieczyć środki.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że wierzy, że 7 000 000,00 zł  na dokończenie zakładu trafi 

do gminy. Są jeszcze środki przeznaczone na to z Urzędu Marszałkowskiego w ramach dotacji, którą gmina 

otrzymała. Gmina również ze swojej strony zabezpieczy środki ab y zakończyć inwestycję.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że gmina otrzymała dotację na realizację projektu tj. ok. 

18 000 000,00 zł z Urzędu Marszałkowskim. Gmina Gołdap wykorzystała środki na ponad 10 000 000,00 zł. 

Jeżeli ZPL zostanie zakwalifikowany jako projekt niefunkcjonujący, jeżeli nie będzie zastrzeżeń do środków, 

które gmina Gołdap już wykorzystała i wszystkie koszty będą kwalifikowane to 10 000 000,00 zł  zostanie ale 

ponad 7 000 000,00 zł gmina nie otrzyma, bo takie są warunki. Gmina nie otrzyma środków, których nie 

wykorzystała do 31 grudnia 2023 roku. Na dzień dzisiejszy gmina straciła 7 000 000,00 zł. Jeżeli nie będzie 

żadnych zastrzeżeń do kwoty, którą gmina wydatkowała to 10 000 000,00 zł zostanie. Wytyczne Unii 

Europejskiej wskazują, że  projekt powinien być zakończony do 15 lutego 2026 roku. Urząd Marszałkowski ma 

się rozliczyć z tego projektu do 15 lutego 2027 roku. Także wszystkie koszty i to, co będzie robione po 31 grudnia 

2023 roku będą kosztami własnymi Gminy Gołdap. Chyba, że uda się pozyskać jakieś dodatkowe środki.  

Burmistrz mówi, że pozyskano 7 000 000,00 zł, 10 000 000,00 zł może nie będzie tam nic zakwalifikowane. 

Gmina posiada zobowiązania wobec inspektora, wobec wykonawców. Burmistrz zwracał się do radnych w marcu 

o kwotę 14 500 000,00 zł a dziś mówi, że wystarczy te 7 000 000,00 zł , które dostaliśmy. To chyba burmistrz 

naciąga te wszystkie fakty. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że są zobowiązania póki co wobec wykonawców  

o których radna wie.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zapytała, kiedy wpłynęła ta opinia do urzędu.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że podejmowane są kroki w celu ratowania pewnej 

inwestycji, która zaczęła parę lat temu a która ewidentnie pewnym osobom przeszkadza. Nikt z opozycji nie 

pochwalił pozyskiwanych środków przez urząd i jeżeli opozycja  nie będzie przeszkadzać to pozyskiwane będą 

kolejne. Może procentowo dokończenie tego projektu wyjdzie i wtedy dalej będzie źle, bo już powinien być 

dawno to obiekt funkcjonujący, a jednak nie był i znowu przyniósł straty. Niektóre osoby tylko rzucają w eter 

nie wiadomo jak niepochlebną opinię. Ma nadzieję, że już mieszkańcy w najbliższych wyborach rozliczą  

ich za to, za drogę 651 i za jeszcze wiele innych działań szkodliwych dla tego miasta i jego mieszkańców. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński zapytał, czy na środki rządowe w wysokości ponad 

7 000 000,00 zł na dokończenie zakładu jest umowa, promesa, czy to tylko informacja. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że jest to taki sam schemat działania jak w przypadku 

wcześniej pozyskanych środków.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zapytała, kiedy opinia biegłego wpłynęła do Urzędu Miejskiego. 

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedziała, że opinia biegłego wpłynęła do pełnomocnika 

w tej sprawie, nie wpłynęła bezpośrednio do Urzędu Miejskiego. Datowana jest na 27 października.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się o przekazanie dokumentów do radnych.  

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska powiedziała, że burmistrz jako organ wykonawczy realizuje te 

zadania i pracuje nad tą sprawą. Wcześniej w posiadaniu opinii był radny Andrzej Tobolski i mógł się tą 

informacją podzielić z radnymi. O opinie można wystąpić do burmistrza  opinię. Sprawa dotyczy realizacji 

Burmistrza jako organu wykonawczego. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że radną interesuje to, co posiada gmina Gołdap i organ 

wykonawczy. Chciałaby, aby organ uchwałodawczy także posiadał te dokumenty i mógł nad nimi pracować.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że 23.10.2023. był u Kierownik WIR  Pani Milczarek Anety, która 

powiedziała, że właśnie otrzymała informację o opinii biegłego.  

Zastępca burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedziała, że wiele razy radny przekazywał 

niesprawdzone, które organ musiał prostować. W liście do redakcji radny przekazał, że gmina posiada zadłużenie 

w kwocie 50 000 000,00 zł zadłużenia a w wykonaniu budżetu jest inna kwota. Według radnej Wioletty 

Anuszkiewicz i wiceprzewodniczącego Zbigniewa Mieruńskiego zapewne najlepiej by było, gdyby gmina 
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zwróciła dotację, bo nie ma statusu projektu niefunkcjonującego. Pomimo niepowodzeń, przeszkód w realizacji 

prowadzone są dążenia aby ten projekt zakończyć. Organizowanych było wiele przetargów, gdzie firmy po prostu 

nie uczestniczyły w nich, ponieważ aktywnie działał radny Andrzej Tobolski. Uratowano 10 000 000,00 zł , 

został złożony wniosek w ramach Polskiego Ładu. Jest promesa. Urząd ma 9 miesięcy na zorganizowanie 

przetargów, zrobienie dokumentacji. Trzeba dołożyć starań aby dla gminy było dobrze, dla mieszkańców a nie 

dla wykonawców, inspektorów. Według radnego Andrzeja Tobolskiego trzeba zapłacić wykonawcy bez 

sprawdzenia. Wykonawca dokonał odbioru jednostronnego, część prac jest zawyżona.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że nie słyszała by ktoś był przeciwko danemu projektowi. 

Wraz z radnym Zbigniewem Mieruńskim mówiła o partnerstwie publiczno-prywatnym, aby było inne 

dofinansowanie ale nikt nie słuchał wtedy.  Przekazywana była informacja, że jest to  zwykły proces budowlany, 

że wszystko jest dobrze. Radni nie byli informowani i dzisiaj też nie ma informacji, jakie są uwarunkowania 

projektu niefunkcjonującego. Zastępca burmistrza mówi, że uzyskano statut projektu niefunkcjonującego a urząd 

jest w procesie otrzymania go. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że burmistrz powinien wrócić do raportu Centralnego Biura 

Antykorupcyjnego i przeczytać stronę 87 i 88.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że w dalszym ciągu jest to opinia. Centralne Biuro 

Antykorupcyjne nie zajmuje się określaniem pewnych kwestii pod kątem prawa budowlanego. Mowa była o 

normalnym procesie budowlanym, gdyż prokuratura do procesu budowlanego, jeśli chodzi o pozwolenia, decyzję 

nie miała zastrzeżeń.  

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że burmistrz i zastępca burmistrza kłamią. Pismo 

podpisane przez dyrektora Departamentu Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego Zbigniewa Cieciucha 

z dnia 27 października wskazuje, że dopiero po opracowaniu procedur instytucja zarządzająca, czyli Urząd 

Marszałkowski, podejmie decyzję, które projekty mogą zostać uznane za niefunkcjonujące. Nie jest prawdą,  

że projekt został uznany za niefunkcjonujący. Projekt niefunkcjonujący to jest projekt, który trzeba skończyć  

za własne pieniądze. Projekty muszą spełniać określone procedury określone przez Unię Europejską. Jeszcze  

nie wiadomo, czy zostaną spełnione nawet te wymogi ale i tak 7 000 000,00 zł ubędzie, bo nie wierzy, że wyda 

się jakiekolwiek pieniądze do końca grudnia związane z tym projektem. Może burmistrz te 7 000 000,00 zł  

z promesy chce to pokryć. Projekt musi spełniać wszystkie cele, czyli wskaźniki produktu i rezultatu. To oznacza, 

że do końca 15 lutego 2026 Zakład Przyrodoleczniczy będzie musiał przyjąć 50 000 osób. Zapytał, czemu 

burmistrz nie chwali najnowszym rankingiem wspólnoty za ostatnie 3 lata, gdzie Gołdap w miastach 

powiatowych spadła na 234 miejsce na 267 miast, a w województwie warmińsko-mazurskim spadła  

na 16 miejsce w 21 miastach. Mowa tu o naciąganiu, o propagandzie sukcesu, za którą mieszkańcy płacą  

za występy burmistrza czy zastępcy burmistrza w Radiu 5.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że na chwilę obecną instytucja zarządzająca RPO 

opracowuje procedurę dotyczącą identyfikacji projektów niefunkcjonujących, z których wynikać będą 

ewentualne dodatkowe wymogi formalne związane z przyznaniem projektom tego statusu. Urząd zna niektóre 

wymogi i wie, że będzie można je spełnić. W odniesieniu do odległego miejsca na podstawie 2-3 lat , jeśli chodzi 

o wydatki inwestycyjne to, na podstawie 9 lat gmina została oceniona na drugim miejscu, jeśli chodzi o 

wykorzystanie środków zewnętrznych w województwie warmińsko-mazurskim. Gdyby nie działalność w radzie 

radnych: Zbigniewa Mieruńskiego, Wioletty Anuszkiewicz, Andrzeja Tobolskiego to uważa, że gmina 

uplasowałaby się wyżej w rankingach. W sposób znaczny niektórzy radni przyczynili się do tego, że nie będzie 

wykonana droga 651. 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński odpowiedział, że na ten temat spotkają się w sądzie.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że w odniesieniu do drogi 651 to  radny Zbigniew Mieruński 

był inicjatorem różnych protestów. Niedługo mieszkańcy będą mieli tą drogę ale już nie za 100 000 000,00 zł ale 

na dzień dzisiejszy szacunki opiewają na kwotę ok. 500 000 000,00 zł  

Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że burmistrz nie podjął wyzwania, pół roku 

w udowodnieniu radnemu, że był przeciwny budowie łącznika DW651. Burmistrz się tego nie podjął i jest 

tchórzem. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Józef Wawrzyn powiedział, że z jednej strony gmina traci 7 000 000,00 zł , 

a z drugiej strony otrzymujemy 7 000 000,00 zł, czyli sprawa się bilansuje. Trzeba zrobić wszystko, by tę sprawę 

doprowadzić do końca i dać możliwość wykazania się w tym aspekcie przyszłym wykonawcom i przyszłym 

działaniom. Proces budowlany wymaga ciszy i pracy zgodnej ze sztuką budowlaną. Tak samo proces sądowy 

wymaga ciszy i pracy odpowiednich organów, w tym sądu, na potrzeby sądu, odpowiednich ekspertów. I w tej 

kwestii my nic jako radni nie wniosą. Uważa, że jeśli nie będą przeszkadzać odpowiednim decyzjom  

i odpowiednim działaniom może zakończy się mniejszym złem niż wszyscy myśleli.  
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Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że droga DW651nie powstała dzięki burmistrzowi, który 

zwodził Urząd Marszałkowski. Urząd Marszałkowski uwierzył, że my jako gmina Gołdap będziemy mieli środki 

na dokumentację łącznika. Jeżeli burmistrz mówi o drodze DW651 to radna wspomni o drodze w Galwieciach, 

o budżecie obywatelskim, którego nie ma, o moście w Kośmidrach. Cisza w sprawie zakładu już była i było 

mówione, że to jest zwykły proces budowlany. Według radnej, problem polega na tym, że urząd nie informuje i 

okłamuje radnych.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że odnośnie łącznika chyba radny Zbigniew Mieruński  

i radna Wioletta Anuszkiewicz nie głosowali za tym łącznikiem.  

Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński odpowiedział, że burmistrz kłamie.  

Do pkt 5 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że 28 września wziął udział w uroczystości z okazji 

promocji na pierwszy stopień oficerski zorganizowanej przez dowódcę 15 Gołdapskiego Pułku 

Przeciwlotniczego. Uroczystość odbyła się na Placu Zwycięstwa z udziałem Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego. 30 września odbył się XXXI Cross Gołdapski zorganizowany przez OSiR w którym wziął udział 

wraz z radną Zofią Syperek oraz radną Moniką Wałejko. 4 października odbyło się pasowanie i ślubowanie  

na ucznia Szkoły Podstawowej nr 2 imienia marszałka Piłsudskiego w którym wziął udział wraz z radną Janiną 

Pietrewicz. Wziął udział również w pasowaniu na ucznia w Szkole Podstawowej Nr 5 oraz pasowaniu na 

przedszkolaka w Przedszkolu Samorządowym. 9 października odbyła się uroczystość jubileuszu Szkoły 

Podstawowej nr 3 imienia Tadeusza Kościuszki połączona z gminnymi obchodami Dni Edukacji Narodowej 

połączona z obchodami jubileuszu 55-lecia istnienia szkoły w którym wziął udział wraz z radnymi: Janiną 

Pietrewicz, Teresą Dzienis, Wiolettą Anuszkiewicz, Anną Staroszczuk-Luto, Andrzejem Tobolski, Józefem 

Wawrzynem, Zbigniewem Makarewiczem, Marianem Mioduszewskim. 13 października uczestniczył  

w posiedzeniu komisji stypendialnej przy Fundacji Rozwoju Regionu Gołdap. Na 13 złożonych wniosków 

przyznano 5 stypendiów dla uczniów szkół średnich po 3000 zł. 26 października odbyło się pasowanie  

i ślubowanie na ucznia w Szkole Podstawowej nr 3 imienia Tadeusza Kościuszki w którym wziął udział wraz  

z Józefem Wawrzynem. 27 października odbyło się podsumowanie projektu Leśna Klasa „Las Niejedno  

ma Imię” w Szkole Podstawowej w Grabowie. W spotkaniu uczestniczył wraz z radną z Janiną Pietrewicz i radną 

Anną Staroszczuk-Luto. Wspólne posiedzenie Komisji odbyło się 19 października na którym komisje opiniowały 

projekty uchwał na dzisiejszą sesję. Odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, która zajęła się kontrolą  

zamówień publicznych w latach 2020-2022. Kontynuowała swoje prace dwukrotnie Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji. 18 października odbyło się posiedzenie Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich na którym omówiono 

funkcjonowanie świetlic wiejskich oraz zapoznano się z informacją na temat przydomowych oczyszczalni 

ścieków, usuwania eternitu oraz barszczu Sosnowskiego. 

 

Do pkt 6 

1)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do kierownik WGK Pani Magdy Zymkowskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę nr XXX/245/2020 Rady Miejskiej w Gołdapi 

z dnia 24 listopada 2020 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Gołdap. 

Radna Anna Staroszczuk – Luto opuściła obrady – godz. 15:33 

 Kierownik WGK Pani Marga Zymkowska przedstawiła projekt uchwały.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmieniająca uchwałę nr XXX/245/2020 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 24 listopada 2020 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Gołdap. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr XXX/245/2020 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 24 listopada 2020 r. w sprawie zasad 

 wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Gołdap 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

Uchwała Nr LXXXI/562/2023 

/w załączeniu/ 

 

2) i 3)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 

2023– 2040 oraz projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek przedstawiła autopoprawkę projektu uchwały omawianego na wspólnym 

posiedzeniu Komisji. W rozdziale 60017 „Drogi wewnętrzne”, rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne”  

w rozdziale 92601 „Obiekty sportowe” w rozdziale 90001 „Gospodarka ściekowa i ochrona wód” na wniosek 

Kierownika Wydziału WIK dokonuje się przesunięcia o łączną kwotę 501 451,00 zł z inwestycji „Przebudowa 

ulicy Polnej w Gołdapi” (kwota 55 276,00 zł), z inwestycji pn.:”Modernizacja kanalizacji deszczowej w Gołdapi” 

( kwota 100 000,00 zł) z inwestycji pn,:” Budowa pełnowymiarowej płyty piłkarskiej” (kwota 346 175,00 zł)  

na zadanie inwestycyjne pn.:”Przebudowa wraz z rozbudową ulicy Wczasowej w Gołdapi”. Realizacja zadań 

związanych z przebudową ulicy Polnej oraz budową pełnowymiarowej płyty piłkarskiej została zaplanowana  

w projekcie budżetu gminy na 2024 rok ze względu na pozyskane środki zewnętrzne i wynikające z tego 

zobowiązania i terminy realizacji. Zadanie modernizacją kanalizacji deszczowej również zostało ujęte  

w projekcie budżetu na 2024 rok oraz w wieloletniej prognozie finansowej i zostanie przygotowane do złożenia 

wniosku o dofinansowanie w ramach środków przeznaczonych z adaptacją do zmian klimatu. W związku z tym, 

środki niewykorzystane w roku 2023 zostaną przeniesione na zadanie przebudowa wraz z rozbudową ulicy 

Wczasowej, pozwoli to na realizację większego zakresu inwestycji niż była zaplanowana w roku bieżącym. 

Zakończenie zadania planowane jest na pierwszą połowę 2024 roku. W związku z wprowadzonymi dodatkowymi 

zmianami dostosowuje się załączniki oraz treści projektów uchwał. Plan wydatków zwiększa się per saldo  

o kwotę 4.129.221,19 zł Zwiększa się plan rozchodów o kwotę 890.539,40 zł w związku z planowaną nadpłatą 

kapitału kredytów zaciągniętych w roku 2011 oraz 2012 przypadających do spłaty w roku 2024. Źródłem 

pokrycia jest nadwyżka z lat ubiegłych. Plan dochodów po zmianach wynosi 125.048.846,83 zł Plan wydatków 

po zmianach wynosi 137.719.587,84 zł. Deficyt budżetu wynosi 12.670.741,01 zł. Przychody budżetu wynoszą 

17.061.280,41 zł. Rozchody budżetu wynoszą 4.390.539,40 zł. 

 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że odbierane są środki od wcześniej zaplanowanych inwestycji, 

takich jak przebudowa ulicy Polnej, boisko ze sztuczną nawierzchnią, modernizację sieci kanalizacyjnej i 

deszczowej. To jest tak niepokojące, że po prostu w tej chwili gmina poszukuje wszędzie już oszczędności. Był 

osobiście na ulicy Bocznej, Ełckiej, Oleckiej i Polnej. Rozumie, że inwestycja na tym terenie burmistrza nie 

interesuje, bo radnym z tego okręgu jest Andrzej Tobolski, więc prawdopodobnie już nigdy ta droga za czasów 

Pana Tomasza Luto nie powstanie. Z ulicy Polnej skarbnik przesuwa kolejne kilkaset tysięcy i tak samo z innych 

inwestycji tylko po to, żeby załatać dziurę i zapłacić dla Pana Zdzisława G., który kończy ulicę Wczasową. 

Również na utrzymanie dróg na co podpisał umowę na 1 750 000,00 zł, choć zimy jeszcze nie ma. Z innych 

inwestycji na to, żeby Pan Zdzisław był zaspokojony finansowo. Zapytał, jak skarbnik uważa, czy zasadne jest 

wpisywanie w wieloletniej prognozie finansowej na kolejne lata, że będą ponoszone koszty w granicach 800 

000,00 zł  czy 1 100 000,00 zł  na pokrycie długów. W tym roku trzeba  zapłacić 3 700 000,00 zł a w perspektywie 

na kilka lat skarbnik przedstawia jakiś optymistyczny wariant, że będzie trzeba zapłacić nawet po 800 000,00 zł. 

Po prostu w tym, co skarbnik wypisuje cały czas ma wątpliwości, czy to jest kreatywna działalność finansowo-

księgowa i rachunkowa, czy to jest agresywna. Dochodzi do wniosku, że w tej chwili jest już takie masło maślane, 

że nad tym skarbnik nie panuje. Zapytał, kto pomaga skarbnik wypełniać te wszystkie rubryki zmian 

budżetowych, wieloletnich prognoz finansowych, skoro tam nie ma nic spójnego. Tam wszystko jest po prostu 

tak źle napisane. To są niespójne i nielogiczne informacje. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że wypowiedź radnego wskazuje, że po takim czasie bycia 

radnym nie zna się na budżecie. Zwrócił się, aby radny doprecyzował zapytanie na piśmie.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w rubryce wydatki na obsługę długu na rok 2023 biuro 

finansowo-księgowe przewidziało spłatę 3 700 000,00 zł. W roku 2024 - 1 120 000,00 zł  ale już w następnym 

to będzie 800 000,00 zł. Zapytał, na czym opiera skarbnik taką optymistyczną koncepcję. To jest wieloletnia 
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prognoza i powinny być wpisywane podobne kwoty, a nie jakieś kwoty wyimaginowane. Nie posądza skarbnik 

o takie głupoty, które wypisuje w tych rubrykach ale to musi robić ktoś, kto nie ma pojęcia o finansach. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, aby radny złożył zapytanie na piśmie, bo ciężko na tą 

wypowiedź odpowiedzieć. Burmistrz zaczynał pierwsza kadencję z ponad 40 000 000,00 zł zadłużeniem a teraz 

będzie procentowo o wiele mniejszy. Po 9 latach obniżonego zadłużenia procentowego i kwotowego przy 

intensywnych inwestycjach, radny nie ma co zarzucić. Radny Andrzej Tobolski do tego ręki nie przyłożył. 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, ile w tym roku gmina spłaciła i wykupiła obligacji, na jaką kwotę, ile 

spłaciła kredytów i długów,  ile zamierza do końca roku w ciągu 2 miesięcy spłacić. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że wszystko jest w dokumentach, które dostają radni.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że jest wprowadzana dezinformacja. Burmistrz zakwestionował 

pewnej redakcji, że tam nie ma 50 000 000,00 zł długów a jeszcze 2 tygodnie temu było 49 500 000,00 zł. 

Zapytał, ile w tym roku skarbnik przeznaczyła na obsługę długów, ile przeznaczyła na spłatę kredytów, wykup 

obligacji i ile do końca roku będzie.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że radny zadaje pytania a nie dostaje odpowiedzi. Radni 

chcą po prostu mieć wiedzę. Wiedza służy do tego aby współpracować. Burmistrz jest organem wykonawczym, 

a rada uchwałodawczym, więc aby coś uchwalić radni muszą  mieć świadomość t 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że odpowiedział na to, co zrozumiał. Wszyscy chyba to 

rozumieją, oprócz radnego Andrzeja Tobolskiego.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że z dokumentów z 12 grudnia 2022 roku wynikało, że gmina 

Gołdap była zadłużona na 52 500 000,00 zł.  Dziś  informacja od skarbnik, że dług wynosi już 48 652 479,20 zł. 

Różnica jest ogromna, bo wynosi prawie 4 000 000,00 zł.  Według oceny radnego ta kwota nie została spłacona. 

Ma wrażenie, że Urząd Miejski w Gołdapi prowadzi tak zwaną rachunkowość kreatywną i agresywną. To 

świadome i celowe prowadzenie rejestracji, ewidencji i wpisów danych w sposób sprzeczny z prawem, 

tendencyjny i przedstawia w lepszej sytuacji niż rzeczywistość. Tylko i wyłącznie audyt zewnętrznej firmy może 

skutkować tym, czy ma rację. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że co kwartał przedkłada sprawozdania finansowe  

i budżetowe do Ministerstwa Finansów i Regionalnej Izby Obrachunkowej, która w tym roku kompleksowo 

zbadała, skontrolowała finanse gminy Gołdap za rok 2022 i część 2021. Radny wizytował u inspektorów  

z Regionalnej Izby Obrachunkowej. Zapytała, czy radny bierze pod uwagę uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

wieloletniej prognozy finansowej czy faktyczne wykonanie budżetu gminy Gołdap za rok 2022. 

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, dług powinien się utrzymać na poziomie, obsługa długu 3 

700 000,00 zł, może 3 500 000, ale w życiu nie 1 100 000,00 zł. To by świadczyło o spłacie 35 000 000,00 zł 

zadłużenia. Uważa, że tutaj skarbnik wprowadza w błąd. Burmistrzowi, że kiedy startował na burmistrza po raz 

pierwszy obiecywał i oświadczał, że zlikwiduje dług, będą oszczędności na lokatach. Burmistrz wprowadził błąd, 

oszukał Pan mieszkańców i wyborców. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że radny znowu kłamie. Lokaty są, zmniejszenie 

zadłużenia będzie. Zarówno wieloletnia prognoza finansowa zmieniana w zasadzie co miesiąc, jak i zmiany w 

budżecie gminy trafiają ostatecznie do Regionalnej Izby Obrachunkowej, Ministerstwa Finansów które prowadzi 

nadzór pod względem finansowym.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że skoro jest tak dobrze, jak mówi burmistrz wraz ze skarbnik, to 

czemu jest tak źle, że trzeba przesunąć środki w kwocie 501 451,00 zł z przebudowy ulicy Polnej, z modernizacji 

kanalizacji, z budowy pełnowymiarowego boiska, żeby przekazać te pieniądze na kontynuację ulicy Wczasowej 

i na utrzymanie dróg zimą dla Pana Zdzisława G.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że radny chyba nadal nie rozumie całej konstrukcji budżetu, 

przesuwania środków, które przesuwają wszystkie samorządy.  Inne inwestycje będą kontynuowane, chociażby 

ulica Polna, na którą gmina otrzymała dofinansowanie. Na ulicę Boczną, Olecką i na Ełcką będą składane wnioski 

o dofinansowanie.  

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że nie zdąży.  

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że zagłosuje za tymi projektami uchwał, pomimo, 

że część środków trafi z ulicy Polnej na inny cel. O ulicę Polną stara od paru lat. Jest to najstarsza ulica gmina 

niezrobiona. Wnioskował również o projekty na ulicę i Ełcką i Olecką, Boczna oczywiście też jest rozważana 

przez radnych już nie od tej kadencji, ale jest to bardzo długa ulica i chodzi o pozyskanie środków zewnętrznych 

na ten cel.  

Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński zapytał o rozdział 90002 - gospodarka odpadami 

komunalnymi z proponowanym zwiększeniem o 135 000,00 zł.  

Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska odpowiedziała, że dołożenie w tej wysokości środków jest ze 

środków własnych gminy jako zamknięcie gminnego systemu gospodarki odpadami.  
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Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński zapytał, czy rada miejska podjęła uchwałę w sprawie 

pokrycia z dochodów własnych zbiórki odpadów. 

Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska odpowiedziała, że nie.  

Wiceprzewodniczący Rady pan Zbigniew Mieruński powiedział, że w nowelizacji ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku gminy jest zapis, że rada gminy może postanowić w drodze uchwały o pokryciu części 

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych. Jeśli takiej uchwały nie mamy, to nie 

można dokładać 135 000,00 zł w tej chwili. W tym zakresie również wypowiedziała się w październiku 2021 r. 

Krajowa Rada Regionalnych Izb Obrachunkowych, że wszelkie uchwały dotyczące pokrywania kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi, które będą pokrywane ze środków własnych gminy, czyli z dochodów, 

podlegają nadzorowi regionalnych izb obrachunkowych. Postanowienia o dopłacie nie powinny być zawierane 

w uchwale budżetowej.  

Radny Pan Zbigniew Makarewicz zaproponował przerwę w obradach w trakcie której radca prawny sprawdzi 

dane zagadnienie. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zarządził przerwę w obradach – godz. 16:24 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński wznowił obrady – godz. 16:47 

Radca Prawny Pan Marcin Bogdan powiedział, że przepis o utrzymaniu czystości i porządku w gminach  

i jego literalne brzmienie nie daje odpowiedzi na tą wątpliwość. Czy uchwała o dopłacaniu do systemu powinna 

być już wtedy, gdy potencjalnie może zajść taka potrzeba dopłacania, czy gdy faktycznie już zamierza się ten 

wydatek dokonać. Szczegółowa analiza stanowiska regionalnych izb obrachunkowych, o którym mówił 

wiceprzewodniczący Zbigniew Mieruński, jest stosunkowo pobieżne. Jedynie teza płynie, że w uchwale 

budżetowej, w osobnym paragrafie tej uchwały nie powinno się postanawiać o tej dopłacie, że powinna być  

to osobna uchwała. Wydaje się, że z tą sytuacją nie następuje teraz, jedynie jest zabezpieczenie ewentualnych 

środków na wypadek, gdyby ich na koniec roku w systemie zabrakło. Na razie prognozowane jest to, że może 

zabraknąć na koniec roku środków pochodzących od mieszkańców. Na chwilę obecną one jeszcze są, czyli 

fizycznie nie będą uruchamiane. Rzeczywiście powstał pomysł, że być może należy to dokładniej zliczyć i 

rozważyć, aby na być może kolejnej sesji stosowną uchwałę o takim dopłacaniu przygotować. Zatem reasumując, 

na chwilę obecną uważa, że oceniając ryzyko wadliwości takiej uchwały jest ono stosunkowo niskie.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że przesunięcie środków w kwocie 501 451,00 zł, z inwestycji 

drogowej ulicy Polnej, inwestycji modernizacji kanalizacji deszczowej i boiska pełnowymiarowej płyty 

boiskowej na ulicę Wczasową. Sezon turystyczny się skończył. Zaproponował, by poczekać może te pół roku, 

bo inwestycja musi być zakończona w pierwszej połowie 2024 roku.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że jest to racjonalne gospodarowanie budżetem od 9 lat. 

Inwestycje nie są zagrożone a radny i tak za nimi nie głosował.  

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że cieszy się z tego, że nie są zagrożone. Burmistrz wydaje  

193 755,40 zł na nagrody dla urzędników, którzy zarabiają, nawet niektórzy, po 13, 14 i 17 000,00 zł,  

na wycieczki zagraniczne za pieniądze podatników. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że inwestycje, z których zmniejszane będą wydatki po stronie 

wkładu własnego gminy, będą realizowane a ich realizacja zacznie się w 2024 roku. Promesę na budowę 

pełnowymiarowej płyty piłkarskiej nie została utracona. Na przebudowę ulicy Polnej w Gołdapi otrzymane 

zostało finansowanie w 50% z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i ta inwestycja również będzie realizowana 

w roku 2024 i 2025. Na modernizację kanalizacji deszczowej w Gołdapi będzie przygotowywana aplikacja  

do pozyskania środków zewnętrznych na to zadanie. Środki na tych zadaniach nie byłyby wydatkowane do końca 

roku. Dlatego zasadnym jest zwiększenie na zadaniu ulicy Wczasowej. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023– 2040. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 12 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się 

uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023– 2040 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Mieruńsk 

NIEOBECNI (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

Uchwała Nr LXXXI/563/2023 

/w załączeniu/ 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 10 za, 2 wstrzymujące się uchwała została 

podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

Uchwała Nr LXXXI/564/2023 

/w załączeniu/ 

4)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej, ustalenia 

jej stawki, zarządzenia poboru w drodze inkasa, określenia terminów płatności i wysokości wynagrodzenia  

za inkaso. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że ustala się dzienną stawkę opłaty miejscowej w wysokości 

3,22 zł od jednej  osoby za każdą rozpoczętą dobę pobytu”.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, jakie w roku 2022 były  przychody z tytułu właśnie miejscowej  

i uzdrowiskowej. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że w 2022 roku  z opłaty uzdrowiskowej ok. 479 000,00 

zł a z opłaty miejscowej jest to ok. 1200,00 zł. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej, ustalenia jej stawki, zarządzenia poboru w drodze inkasa, określenia 

terminów płatności i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 14 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej, ustalenia jej stawki, zarządzenia poboru  

w drodze inkasa, określenia terminów płatności i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

Uchwała Nr LXXXI/565/2023 

/w załączeniu/ 

5) Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej  

w miejscowości Gołdap oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty uzdrowiskowej. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że ustala się dzienną stawkę opłaty uzdrowiskowej  

w wysokości 6,21 zł. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej w miejscowości Gołdap oraz określenia wysokości dziennych 

stawek opłaty uzdrowiskowej. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 14 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej w miejscowości Gołdap oraz określenia 

wysokości dziennych stawek opłaty uzdrowiskowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

Uchwała Nr LXXXI/566/2023 

/w załączeniu/ 

6) Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Gołdap 

opłaty targowej oraz ustalenia wysokości i sposobu poboru opłaty targowej. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że ustala się dzienną stawkę opłaty targowej w wysokości 

23,00 zł, z zastrzeżeniem ust.2.: ustala się dzienną stawkę opłaty targowej przy sprzedaży obnośnej z ręki, kosza, 

skrzynki i innych niewymienionych w wysokości 7,00 zł. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Gołdap opłaty targowej oraz ustalenia wysokości i sposobu poboru 

opłaty targowej. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 14 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Gołdap opłaty targowej oraz ustalenia 

wysokości i sposobu poboru opłaty targowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

 Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

Uchwała Nr LXXXI/567/2023 

/w załączeniu/ 

7) Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o przedstawienie projektu uchwały określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
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Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że w projekcie niniejszej uchwały zaproponowano wzrost 

stawek o 8,2% w stosunku do roku poprzedniego. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za, 1 przeciw uchwała została podjęta. 

W związku z problemem technicznym przewodniczący odczytał imienne wyniki głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, 

 Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

Uchwała Nr LXXXI/568/2023 

/w załączeniu/ 

8) Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty 

uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że W związku ze zmianą wykazu załącznika nr 1 do ww. 

uchwały poprzez powołanie nowych inkasentów opłaty uzdrowiskowej, konieczne jest dokonanie zmiany  

w obowiązującej uchwale poprzez aktualizację inkasentów opłaty uzdrowiskowej. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 14za uchwała została podjęta. 

W związku z problemem technicznym przewodniczący odczytał imienne wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

 

Uchwała Nr LXXXI/569/2023 

/w załączeniu/ 

9) Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniew Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 

7 lipca 2023 r. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji po przeanalizowaniu treści petycji, dokumentów od RDOŚ i zapoznaniu  

się z informacją przekazaną przez popierających petycję mieszkańców oraz urzędników uznała, że petycja jest 

zasadna w punkcie 1 tj. - zachowanie zespołu przyrodniczo-krajobrazowego „Gołdapska Struga”. Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji po zapoznaniu się z opinią Radcy Prawnego Urzędu Miejskiego w Gołdapi i jej analizie, 

uznaje punkt 2 tj. - zaprzestanie prowadzenia czynności mających na celu zniesienia ochrony prawnej zespołu 
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przyrodniczo-krajobrazowego „Gołdapska Struga” oraz punkt 3 tj. – utrzymanie w mocy postanowień prawnych, 

zawartych w uchwale Rady Miejskiej w Gołdapi Nr XXVIII/237/2020 z dnia 27 października 2020r., za 

bezzasadny. 

Radny Marian Mioduszewski opuścił posiedzenie – godz. 17:17 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 7 lipca 2023 r. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 5 za, 6 przeciw, 2 wstrzymujące się uchwała 

nie została podjęta. 

W związku z problemem technicznym przewodniczący odczytał imienne wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji z dnia 7 lipca 2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko 

PRZECIW (6) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Hołdyński, Józef Wawrzyn 

NIEOBECNI (2) 

Marian Mioduszewski, Anna Staroszczuk-Luto 

 

10) Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniew Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia odwołania  

od rozstrzygnięcia Burmistrza Gołdapi w sprawie uznania protestu wyborczego mieszkańców Sołectwa Pogorzel 

dotyczącego ważności wyborów Sołtysa Sołectwa Pogorzel. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała obecnych na posiedzeniu, że z dokumentacji, a w tym także  

z oświadczeń osób zaangażowanych w protest wyborczy Sołtysa Sołectwa Pogorzel i zebranej dodatkowej 

dokumentacji podczas rozpatrywanego protestu uznaje, odwołanie od rozstrzygnięcia Burmistrza Gołdapi  

w sprawie uznania protestu wyborczego mieszkańców Sołectwa Pogorzel dotyczącego ważności wyborów 

Sołtysa Sołectwa Pogorzel, za niezasadne. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

odwołania od rozstrzygnięcia Burmistrza Gołdapi w sprawie uznania protestu wyborczego mieszkańców 

Sołectwa Pogorzel dotyczącego ważności wyborów Sołtysa Sołectwa Pogorzel. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 11 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujące się 

uchwała nie została podjęta. 

W związku z problemem technicznym przewodniczący odczytał imienne wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia odwołania od rozstrzygnięcia Burmistrza Gołdapi w sprawie uznania protestu wyborczego 

mieszkańców Sołectwa Pogorzel dotyczącego ważności wyborów Sołtysa Sołectwa Pogorzel 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janina Pietrewicz 

NIEOBECNI (2) 

Marian Mioduszewski, Anna Staroszczuk-Luto 

Uchwała Nr LXXXI/562/2023 

/w załączeniu/ 
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11) Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniew Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 

25 sierpnia 2023 r. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji po przeanalizowaniu treści skargi i zapoznaniu się z informacją przekazaną podczas 

poszczególnych posiedzeń przez Burmistrza Gołdapi i skarżącego oraz po zapoznaniu się z dokumentami, o które 

wnioskowała i z informacją od osób wskazanych przez skarżącego uznaje, że skarga jest bezzasadna. 

 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że spotkał się dwukrotnie z zastępcą burmistrza Joanną 

Łabanowską, która oświadczyła, że samochód służbowy Skoda jest w dyspozycji burmistrza, ponieważ burmistrz 

w każdej chwili może przerwać urlop i wrócić do Gołdapi. To jest jej oświadczenie, ustne oczywiście. 

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedziała, że żadnych oświadczeń nie składała.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że oświadczyła zastępca burmistrza Joanna Łabanowska,  

że burmistrz ma w dyspozycji samochód Skoda, który może przerwać w każdej chwili urlop i wrócić tym 

samochodem do Gołdapi. Tego samego dnia spotkał się z komendantem Straży Miejskiej, na drugi dzień również 

przyszedł do Straży Miejskiej. Komendant Paweł Werchowicz oświadczył, że samochód skoda jest w dyspozycji 

burmistrza Tomasza Luto. Jeżeli później zostały zmienione i być może karty, może podrobione, może coś, może 

coś się działo. 

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska powiedziała, że z samego rana radny Andrzej Tobolski wszedł 

ze stwierdzeniem, że gdzie jest samochód, burmistrz jest na urlopie, nie ma samochodu ani na placu, ani w garażu. 

Na pytanie, skąd to wie odpowiedział, że rozmawiał z kierowcą. Okazało się, że z kierowca radny nie rozmawiał, 

nie było takiego stwierdzenia. Poinformowała, że przy wizycie radnego będzie brała świadka, aby spisywał 

protokół z rozmów z radnym.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że może niektórzy urzędnicy, podwładni Pana burmistrza zmienili 

zdanie, no to jest ich sprawa. Oparł się na faktach i następnym razem będzie przechodził do Urzędu Miejskiego 

w podobnych sprawach to będzie wszystko nagrywał. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały rozpatrzenia skargi z dnia 

25 sierpnia 2023 r. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 11 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujące się 

uchwała nie została podjęta. 

W związku z problemem technicznym przewodniczący odczytał imienne wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi z dnia 25 sierpnia 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Anuszkiewicz, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Chmielewski 

NIEOBECNI (2) 

Marian Mioduszewski, Anna Staroszczuk-Luto 

Uchwała Nr LXXXI/562/2023 

/w załączeniu/ 

Do pkt 8 

  Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński przedstawił informację Wojewody Warmińsko–

Mazurskiego dotyczącej oświadczeń majątkowych Przewodniczącego Rady Miejskiej i Burmistrza Gołdapi za 

2022 r. 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zabrał głos radnemu Andrzejowi Tobolskiemu za dyskusję nie 

na temat – godz. 17:32 

 Do pkt 9 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński przedstawił informację dotyczącą oświadczeń majątkowych 

radnych za 2022 r.  

Do pkt 10 
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Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zabrał głos radnemu Andrzejowi Tobolskiemu za dyskusję nie 

na temat – godz. 17:44 

Sekretarz Gminy Pani Anna Rawinis przedstawiła informację Burmistrza Gołdapi dotycząca oświadczeń 

majątkowych pracowników Urzędu Miejskiego w Gołdapi oraz kierowników i pracowników jednostek 

organizacyjnych Gminy Gołdap za 2022 rok. 

Do pkt 11 

Brak interpelacji radnych 

Do pkt 12 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz  wraz z wiceprzewodniczącym Rady Panem Zbigniewem Mieruńskim 

złożyła zapytanie w sprawie projektu Prace konserwatorskie i zabezpieczające przy zabytku budynku plebanii 

kościoła Najświętszej Maryi Panny Matki, kościoła w Gołdapi. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że wielokrotnie wnioskował o informacje o zakres porad prawnych 

z firmami zewnętrznymi oraz o kwoty, jakie wydawane są na biura prawne i porady prawne. Zapytał, co burmistrz 

ukrywa za informacje przed radnymi i mieszkańcami. W grudniu 2022 roku Rada Miejska podjęła uchwałę 

dotyczącą inwestycji niewygasających, którym termin realizacji został wyznaczony na czerwiec 2023 roku. 

Zapytał, czy wszystkie inwestycje ujęte w tej uchwale zostały wykonane. Radni Rady Miejskiej oraz burmistrz 

bardzo kategorycznie napiętnowali naganne, niemoralne i nieetyczne zachowanie radnego a burmistrz 

wielokrotnie uczestniczył w wycieczkach zagranicznych z niektórymi urzędniczkami Urzędu Miejskiego. 

Zapytał, czy gmina Gołdap posiada własne sieci przesyłowe ciepła. Jeżeli tak, to dlaczego burmistrz takie 

informacje ukrywa. 

/brak wpływu na piśmie/ 

Do pkt 13 

Brak zapytań przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych. 

Do pkt 14 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że by burmistrz wreszcie oddał samochód Skoda, przewodniczący  

wreszcie uzupełnił oświadczenie majątkowe o załącznik o czterech mieszkaniach, domach, oszczędnościach. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że zbliża się Święto Niepodległości 11 listopada  

i zachęca wszystkich do świętowania. 

Do pkt 15 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LXXXI sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Wojciech Hołdyński 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


